
SEMINAR OSNOVNE
ORGANIZACIJE

ZSMS ČRNUČE-

NADGORICA
Vodsivo osnovne orgamzaci-

je Z\eze socialistične mtadine
Crnuče-Nadgonca se zaveda.
da je pomemben pogoj za do-
bro delo mladmske organizaci-
je družbenopolitidna usposob-
tjenost mladih.

»Prav zaradi tefja smo orga-
nizrraJr semmar za mlaj&e filane.
predvsem za tiste. ki so v prete-
klem letu akiivno sodelovali pri
delu 00 ZSMS. Imamo namreč
dve -garmturi" mladincev.
mlajšo m slarejžo. Želimo. da bi
8e tudi mlajši začflli druzbeno-
politično izobraževati msetako
usposobiti za vodenje organi-
zacije Zatosmosekonecprejš-
mega tedna odpeljati \z Ljublja-
ne v I20I0 \n v dveh dneh preda-
vanj m razgovorov poskuSali
otfgovonti na nekaj osnovnih
vprašanj o nagi orgamzirano-
sti." je povedai predsednik 0 0
ZSMS Crnuče-Nadgorica Jan-
ko MoŽina

Pradavalelje so izbrali iz svo-
|ih vrst Temeso pnlagodili tre-
nutmm izobrazevalnim potre-
bam. Mladinci so ae seznanili z

zgodovino oziroma zgodovin-
skim rarvojem svoje organiza-
cije oziroma mfadmske orgam-
zacije Jugoslavije. Se bolj zam-
mivo je bilo predavanje 0 seda-
nji organiziranosti Dsnovne or-
Bamzacrje >n obfimske orgam-
zacije ZSMS Razgovori po pre-
davanjih so pokazali. dasemla-
di dobro zavedajo nujnosti
vkfjučerrosti 00 ZSMS v druž-
benopolftično živijenje krajev-
fieskupnosti Zato je bilozanje
tudi pomembno, da so se sez-
nanili z orgamziranostjp v kra-

za prihodnje volitve kar precej
sprejeli Za mene kot predse-
dnika je bilo predvsem zanimi-
vo slišati. kako vt rešujete doio-
čene naloge Izmenjava izku-
Šenj je vedno konstna-

Za konecjenekai povedai \u-
di udeleženec semmarja Rado
Fuleki. ki v Simonovem zalivu m
bil samo na izobraievanju, am-
pak je imei $e veliko drugega
dela kot »tehnični- organizator
scmmarja

»Ni bilo lahko dve dm skrtjeli,
da bi se petintrideset Ijudi do-

Usposabljanje
mlajših članov

jevniskupnostiinskupščinskim
sisternom v naži republiki

Na semmar sta pnšia kot go-
sta tudi predsednik 0 0 ZSMS
kratevne skupnostt Bežigrad ir>
predsednik 0 0 ZSMSsoseske
BS 3. Povedala sta. kako deiajo
v njomh osnovnth organizaci-
iah.

Brane Novak, predsedmKOO
ZSMS soseske BS3jetakooce-
rtil seminar

"Mislim, da ste s semmarjem
lahko zadovDljm. Pokazalo se
je, da so tudi mlafši člani spo-
sobni za zahtevns naloge, saj so
jih pri evidentlranju kandidatov

bro pofiutilo. da bi vse leklo po
programu. Poskrbel sem da je
vsak dobi! sobo, da je >/ jedilnici
leklo bre2 zastojev, da so vsi
prauočasno i2praznili sobe. Mi-
slim, da je ^se poiekaio dokaj v
redu -

Semmar v Simonovem zaiivu
je bil delaven in sklepi za nadal-
njedelosošteviim Pokazalose
je, da imajo mladi veliko voije.
preee/ zamisfi in tudi zahlev.
Treba pa bo pntegnili £e nove in
nove člane. kar js (ud> ona
izmsd pomembnejših prihod-
njih nalog.

STANKA RITONJA


